

ASIA NOW 2022

Pauline Bazignan
Sepand Danesh
Golnaz Payani

20–23 October, 2022

Booth H11

Praz-Delavallade (Paris, Los Angeles) s'associe pour la seconde année à cet événement en invitant trois plasticiens à présenter trois expressions artistiques singulières mettant en jeu l'art de la main cher à ses artisans du sensible. Les arts du textile, de la peinture et de la céramique sont convoqués, mettant en scène ces créateurs qui portent en eux l'ADN de leur passé et de leurs origines. Alors que cette édition 2022 d'Asia Now est placée sous le signe des «Feux de joie», il nous a semblé opportun de mettre en exergue le travail de Pauline Bazignan, Sepand Danesh et Golnaz Payani.

For the second year running, Praz-Delavallade (Paris, Los Angeles) is taking part in this event by inviting three artists to present their unique forms of artistic expression, each of which engages with a form of craft of which these partisans of emotion are particularly fond. Textile arts, painting and ceramics are the order of the day, worthy representatives of artists for whom the past and their own origins are an essential element of their personal construction. This new edition of Asia Now is placed under the "Feux de joie" (Flames of Joy). It seemed an ideal opportunity to showcase the work of Pauline Bazignan, Sepand Danesh and Golnaz Payani.

Asia Now
11 Quai de Conti, 75006 Paris, FR
Praz-Delavallade: Booth H11
Website

PRAZ-DELAVALLADE PARIS
5 rue des Haudriettes, F-75003 Paris
+33 (0)1 45 86 20 00
info@praz-delavallade.com
candela@praz-delavallade.com

PRAZ-DELAVALLADE LOS ANGELES
6150 Wilshire Blvd, Los Angeles CA 90048
+1 323 509 0895
losangeles@praz-delavallade.com

www.praz-delavallade.com

Thursday 20 October:
06:00 pm – 08:00 pm Vernissage

Friday 21 October:
11:00 am – 08:00 pm Public

Saturday 22 October:
11:00 am – 08:00 pm Public

Sunday 23 October:
11:00 am – 06:00 pm Public